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Tordas Község Polgánnestere
2463. Tordas, Szabadság út 87.
Tel.(fax): 22-467-502,467-655

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk 2001. május IS-én (kedd) 15 órakor tartja ülését.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1.1 Rendőrség beszámolója a település közrend, közbiztonság helyzetéről.

Előadó: Póczos Tibor rendőrkapitány

2.1 Bejelentések, javaslatok,

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 2001. május 3.
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Jelenléti ív

a 2001. év május 15. napján
megtartott képviselőtestilleti ülésről

1.1 Botta Zsoltné

2.1 Cifka János

3.1 Derecskei János

4.1 Farkas János

5.1 Fábián Jánosné

6.1 Kunsági László

7.1 Rácz József

8.1 Dr. Rákosi Miklós

9.1 Vasvári Pál

10.1 Zéman Géza

11.1 Márki Ferenc jegyző

Meghívottak:
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 2001. május IS-én megtartott üléséről.

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal

Jelen vannak: Botta Zsoltné, Cifka János, Farkas János, Kunsági László, Dr. Rákosi Miklós.
Rácz József, Vasvári Pál, Zéman Géza képviselők,

Márki Ferenc jegyző

Póczos Tibor rendőrkapitány
Császár Mihály őrsparancsnok

Igazoltan távol: Derecskei János és Fábián Jánosné képviselők

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.

Napirend:

l.! Rendőrségbeszámolója a település közrend, közbiztonság helyzetéről.

Előadó: Császár Mihály őrsparancsnok

2.1 BejelentéS"ek, javaslatok

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúan (8 igen szavazattal) elfogadta.

I. Napirend tárgyalása

l.! Rendőrségbeszámolója a település közrend, közbiztonság helyzetéről

A beszámoló mellékelve.

Hozzászólások:

Vasvári Pál a jó eredményeket taglaló beszámoló mellett meg kell jegyezni azt is, hogy
Martonvásáron egy kopasz fiatalokból álló csapat kezd kialakulni, akik viselkedésükkel
zavarják a környék településinek vendéglátó egységeit, az ottani vendégeket. Szeretné e
csapatra felhívni az őrs figyeImét.

Rácz József elmondja, hogy a határ utakon Pest megyéből egyre több cigány áramlik be a
faluba, a határba. Nagyon oda kell erre figyelni nem csak a rendőröknek, de a lakosságnak is.

Botta Zsoltné - az igazgatásrendészet okmányirodákhoz történő átszervezés messze nem
oldotta meg a helyzetet. Egyre nagyobb a várakozási idő, egyre több a türelmetlen ember.
Nem lehetett volna ezt máshogy megoldani, például úgy, hogy az igazgatásrendészet
Martronvásárra is lekerült volna. Ebbe a körzetbe több mint tízezer ember él.
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Kunsági László - Ráckeresztúr mennyire zavar be az örs működésébe, a bünInegelőzésbe,

milyen az ercsi rendörörssel való kapcsolat?
Császár Mihály - válaszában elmondja, hogy Pest megye felőli beárarnlásra kellően oda
tudnak figyelni, de ehhez szükséges a lakossági jelzésrendszer is.
Ráckeresztúr roma lakossága gondokat ugyan okoz, de nem számottevőt. Az ottani körzeti
megbízottal rendszeres a kapcsolat, jó az együttműködés,csakúgy, mint az ercsi rendőrőrssel.

Póczos Tibor a martonvásári rendőrőrs működési területén lévő Tordas település közbiztonság
szempontjából jó településnek számít. Rendkívül jónak mondható az örs és a település
együttműködése, külön kiemelhető a polgárörség munkája. A polgárőrség tevékenysége, éjjel
nappali szolgálata, sokat segít a bünInegelőzésben az emberi javak védelmében. Bárcsak
mindenhol ilyen hozzáállással találkoznánk.
További jó együttműködéstkíván.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag (8 igen szavazattai) jóváhagyólag
tudomásul vette a rendőrség munkájáról szóló beszámolót.

Napirend után

Bejelentések, javaslatok

1.1 Vezetők bejelentései

Farkas János polgármester tájékoztatta a testületet arról, hogy a szlovén testvér kapcsolat
ápolása során egyeztetésre került a 200 I. évi program is, amelyet ismertetett (jegyzőkönyv

mellékiete).

Cifka János tájékoztatta a testületet Bánk testvér település ez évi egyeztetett programjáról,
melyet kér az éves programba bedolgozni.
Bánk település az idén a sport kapcsolaton kívül mást nem tervez. Mi hívjuk őket vissza sport,
labdarúgás terén, hívjuk őket az Orbán napi vidámságokra és hívjuk őket falunapunkra
augusztus 19-20-ra.

Farkas János polgármester folytatva a bejelentéseket ismertette az Orbán napi rendezvény
során fogadott szlovén és bánki vendégek ellátására, a velűk való foglalkozásra irányuló
terveket. Kéri május 26-án a képviselők segítő közreműködését.

2.1 Képviselők bejelentései

Botta Zsoltné az újszülött gyermekek tiszteletére ültetendő fák ügyét egyszer már felvetette,
de senki nem foglalkozoft vele. Most újólag felveti. Minden újszülött gyermek tiszteletére a
szülők ültessenek fát, ami ők is gondoznának.

Vasvári PáI- az ötlet jó, de télen vagy nyáron hogyan lehetne a fát elültetni?

Kunsági László - hol lenne az a hely ahova a fákat ültetni lehetne?

Farkas János polgármester elmondja, hogy ezt a javaslatot annak előző felvetése során se
dolgozta ki rendesen senki. Most is felvetődik, ki, milyen formában taIja ezt nyilván, ki
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szervezi és hogyan a fák ültetését. Javasolja ezeket dolgozza ki a javaslattevő és mint egy jó
gondolatot próbáljuk megvalósítani.

Vasvári Pál - miért kellett húsvét után három hétig szagolni a búcsúban összegyűIt szemetet?

Márki Ferenc jegyző válaszában elmondta, hogy a hordóba összegyűjtött szemetet ugyan az
önkormányzat alkalmazásában álló közterület karbantartói szokták elszállítani, de most
betegség miatt lecsökkent létszámmal kellett dolgozniuk, a szemetet a traktorral Gyúróra
kellett volna átvinni, és erre nem tudtunk időt szakítani. A fű nyírása folyamatos és
megfeszített munkát kívánt mínden embertől. A szemetet elszállíthatta volna a helypénzt
beszedő sportegyesület is, vagy mint ahogy a testületi ülés előtti hétvégén megoldották, a heti
rendszerességgel szemet gyűjtő szállítók is elvihették volna azokat, ha azt kellően

megszervezik a sporttelepért felelős dolgozók.
Mint az öt fős karbantartókat irányító felelős vezető a közterület rendjét fontosabbnak tartotta,
mint a hordóban lévő szemét elszállítását. Talán lehetett volna intézkedni a szemét
elszállításáról ha észrevették, hogy az mér több mint egy hete ott van. Munkánk azért kicsik
közös is, nem csak egy ember felelőssége.

Cirka János mint a sportegyesület elnöke elmondja, hogy eddig úgy tudta a rendezvények
utáni szemetet a hivatal elszállíttatja. Majd a jövőben erre ő is jobba odafigyel.

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította.

Kmf.
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